
tirsdag den 23. april 2024


Referat Generalforsamling 

Ved Kantorvænget 300-310


1. Valg af dirigent of referent 


• Bent bondo er dirigent


• Ulrik Sloth er referent


2. Årsberetningen er blevet gennemgået


• Ingen kommentarer fra forsamlingen


3. Godkendelse af regnskab


• Der er dobbelt postering på regnskabet af vaskekortsalg. I form af “salg af 
vaskekort og “salg af vasketid og vaskekort” Dette er en fejltastning fra 
revisorhuset, og posteringen “salg af vaskekort” er indtægter fra folk der ikke har 
deltaget på arbejdsdagen


• Forsamlingen foreslog at noget af vaskebudgettet bør måske bruges til at 
anskaffe en ny ventilator evt. med fugtmåler til at holde et godt tørreklima i 
vaskerummet. Dette er blevet taget godt imod.


• Regnskabet er godkendt.


4. Gennemgang af vedligeholdelsesplanen


• Vedligeholdelsesplanen er godkendt


5. Indkomne forslag til generalforsamlingen


• Der var i alt 13 stemmeberettigede fremmødt, med en enkelt der forlod inden der 
blev stemt om andet forslag


• Der fremstilles forslag om at ændre på hvilke krav der bliver stillet til den fælles 
arbejdsdag.


• Forsamlingen har to forslag til ændringer der begge er blevet medtaget


• Forslaget bør ændres til at inkludere “efter evne” eller lignende, for at 
imødekomme folks evner


• Datoen ændres til sidste lørdag i maj da det ellers kan falde sammen med Kr. 
himmelfart eller andre helligdage. 


• Forslaget er vedtaget med 12 stemmer for og 1 blank
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• Grundet den voldsomme pris fremstilles der forslag om ændre på 
vedligeholdelsesplanen så der kan sættes fokus på at få lavet en renovering af 
faldstammer, eller om der planen skal forsætte som hidtil. Afstemningen foregik 
af to omgange, for de to varianter af vedligeholdelsesplanen


• Stemmer for at fremrykke faldstamme renovering: 0 For


• Stemmer for at forsætte som hidtil: 11 For


6. Godkendelse af budget


• Budgettet er godkendt


7. Valg af formand for bestyrelsen


• Franz Ejskjaer er genvalgt


8. Valg af øvrige medlemmer til bestyrelsen


• Kathrine Skov er genvalgt


• Asger Bartram er valgt til bestyrelsen


• Mette Jensen genopstiller ikke


9. Valg af suppleanter til bestyrelsen


• Jette Svendsen er genvalgt


• Bent Bondo er genvalgt


10. Valg af revisor


• Ketty Hansen er valgt


11. Orientering om FU-arbejdet


• FU’s arbejde igennem året er blevet præsenteret for forsamlingen


12. Evt.


• Der blev diskuteret fældning af det store træ ved ladestanderene, men uden 
forsamlingen er nået til enighed om en handling
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